
Mijn interesse in de jeugdzorg en het beleid dat hiermee gepaard gaat is 
bij mij geleidelijk ontstaan. Ik ben getrouwd en samen hebben wij vier 

kinderen (20, 18, 17 en 13). Twee van onze kinderen zijn, ieder op een 

totaal verschillend vlak, zorgintensief. Dit maakt dat je automatisch te 
maken krijgt met Persoonsgebonden Budget, Wet Langdurige Zorg, Wet 

Maatschappelijke Ondersteuning, Zorg in Natura, Speciaal Onderwijs, 
Passend Onderwijs en heel veel andere termen en onderwerpen waar de 

meeste ouders niet altijd mee te maken krijgen. Er gaat veel tijd zitten in 
het doorgronden van alle bureaucratie en met name de te bewandelen 

wegen die niet altijd even duidelijk zijn. In de Adviesraad wil ik als 
ervaringsdeskundige graag mijn steentje bijdragen om namens de 

werkgroep Jeugdzorg de belangen te behartigen voor deze doelgroep en 
hun ouders of verzorgers. Ik sta open voor de ervaringen en verhalen van 

andere ouders zodat de Adviesraad het College van Burgemeester en 
Wethouders zo goed mogelijk kan adviseren over de jeugdzorg.  

 

 


